
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 26. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 414

Vil ministeren oplyse, om hun mener, at det omtalte fald i antallet af BPA-ordninger kan

skyldes, at en BPA-ordning er meget omkostningstung for den enkelte kommunes økono-

mi, som kan betyde, at økonomiske hensyn kommer til at spille for stor en rolle i kommu-

nens vurdering af det enkelte menneskes behov for helhedsorienteret og sammenhæn-

gende hjælp, idet der henvises til artiklen "Hver femte personlige hjælper er væk", bragt i

Nordjyske den 24. marts 2019, og vil ministeren i den forbindelse bekræfte eller afkræfte,

om kommunerne er fuldt kompenseret for udgifter til BPA-ordninger via bloktilskuddet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn

formand
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